

**No. 9432. Multilateral**

CONVENTION ON THE SERVICE ABROAD OF JUDICIAL AND EXTRAJUDICIAL DOCUMENTS IN CIVIL OR COMMERCIAL MATTERS. THE HAGUE, 15 NOVEMBER 1965 [*United Nations, Treaty Series, vol. 658, I-9432.*]

DECLARATION\*

**Hungary**

*Receipt by the Government of the Netherlands: 22 December 2022*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands (Kingdom of the), 1 December 2023*

\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

**N° 9432. Multilatéral**

CONVENTION RELATIVE À LA SIGNIFICATION ET LA NOTIFICATION À L'ÉTRANGER DES ACTES JUDICIAIRES ET EXTRAJUDICIAIRES EN MATIÈRE CIVILE OU COMMERCIALE. LA HAYE, 15 NOVEMBRE 1965 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 658, I-9432.*]

DÉCLARATION\*

**Hongrie**

*Réception par le Gouvernement néerlandais : 22 décembre 2022*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Pays-Bas (Royaume des), 1<sup>er</sup> décembre 2023*

\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.

[ TEXT IN ENGLISH – TEXTE EN ANGLAIS ]

“The service methods prescribed in paragraph 1 of Article 5 of the Convention shall only be applied in Hungary if the document to be served is accompanied by a certified translation or a translation accepted by the law of the requesting State for the purposes of court procedures into the Hungarian language.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

« Les formes de signification ou de notification visées à l'article 5, paragraphe 1, de la Convention ne sont applicables sur le territoire hongrois que si le document à signifier ou à notifier est accompagné d'une traduction assermentée ou agréée par la loi de l'État requérant aux fins de procédures judiciaires en langue hongroise. »